

Municipalities of Sylvan Lake, Okotoks, Airdrie, Coleman, Redwater, Three Hills, Blairmore, Brooks, Bonnyville, Canmore, Cardston, Claresholm, Drumheller, Edson, Fort McLeod, Fort McMurray, Fox Creek, Grande Prairie, Grimshaw, Hanna, High Level, High Prairie, High River, Innisfail, Leduc, Olds, Pincher Creek, Red Deer, Rocky Mountain House, Spruce Grove, St. Albert, Vegreville, Vermilion, Wainwright, Wetaskiwin and the County of Strathcona, in the Province of Alberta.—Sessional Paper No. 302-1/266;

(2) the Municipalities of Beausejour, Boissevain, Carman, Carberry, Dauphin, Flin Flon, Gimli, Killarney, Leaf Rapids, Minnedosa, Neepawa, Portage La Prairie, Roblin, Russell, Selkirk, Souris, Steinbach, Swan River, Thompson, Virden and the Local Government Districts of Gillan, Lynn Lake and Pinawa, in the Province of Manitoba.—Sessional Paper No. 302-1/270A;

(3) the Municipalities of Parkdale and Sherwood, in the Province of Prince Edward Island.—Sessional Paper No. 302-1/273A; and

(4) the Municipality of Corner Brook in the Province of Newfoundland.—Sessional Paper No. 302-1/276B.

By Mr. Macdonald (Rosedale), a Member of the Queen's Privy Council.—Report on the Administration of the Canada Student Loans Act for the year ended June 30, 1976, pursuant to section 18 of the Act, chapter S-17, R.S.C., 1970. (English and French).—Sessional Paper No. 302-1/245.

At 10.31 o'clock p.m., the House adjourned until tomorrow at 11.00 o'clock a.m., pursuant to Standing Order 2 (1).

et (1) les municipalités de Sylvan Lake, Okotoks, Airdrie, Coleman, Redwater, Three Hills, Blairmore, Brooks, Bonnyville, Canmore, Cardston, Claresholm, Drumheller, Edson, Fort McLeod, Fort McMurray, Fox Creek, Grande Prairie, Grimshaw, Hanna, High Level, High Prairie, High River, Innisfail, Leduc, Olds, Pincher Creek, Red Deer, Rocky Mountain House, Spruce Grove, St. Albert, Vegreville, Vermilion, Wainwright, Wetaskiwin et le comté de Strathcona dans la province de l'Alberta. (Document parlementaire n° 302-1/266);

(2) les municipalités de Beausejour, Boissevain, Carman, Carberry, Dauphin, Flin Flon, Gimli, Killarney, Leaf Rapids, Minnedosa, Neepawa, Portage La Prairie, Roblin, Russell, Selkirk, Souris, Steinbach, Swan River, Thompson, Virden et les districts locaux du gouvernement de Gillam, Lynn Lake et Pinawa dans la province du Manitoba. (Document parlementaire n° 302-1/270A);

(3) la municipalité de Parkdale, et le village de Sherwood, dans la province de l'Île-du-Prince-Édouard. (Document parlementaire n° 302-1/273A);

(4) la ville de Corner Brook dans la province de Terre-Neuve. (Document parlementaire n° 302-1/276B).

Par M. Macdonald (Rosedale), membre du Conseil privé de la Reine.—Rapport (en français et en anglais) de l'administration de la Loi canadienne sur les prêts aux étudiants pour l'année terminée le 30 juin 1976, conformément à l'article 18 de cette Loi, chapitre S-17, S.R.C., 1970. (Document parlementaire n° 302-1/245).

A 10 h. 31 du soir, la Chambre s'ajourne à demain, à onze heures du matin, en conformité des dispositions du paragraphe (1) de l'article 2 du Règlement.